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Abstract (en)
[origin: CA3130021A1] The invention relates to a formwork frame (12) for a formwork element (13) of a ceiling formwork (1), comprising: a first cross-
support (14); a second cross-support (15); a connecting piece (16) which is longer in comparison to the first (14) and second cross-support (15),
which is arranged substantially perpendicular to the first (14) and second cross-support (15), and which connects the first cross-support (14) to the
second cross-support (15); a first lateral recess (17) on the one longitudinal side of the formwork frame (12); and a second lateral recess (18) on the
other longitudinal side of the formwork frame (12).

Abstract (de)
Schalungsrahmen (12) für ein Schalungselement (13) einer Deckenschalung (1), aufweisend:- einen ersten Querträger (14),- einen zweiten
Querträger (15),- einen im Vergleich zum ersten (14) und zweiten Querträger (15) längeren Verbindungssteg (16), welcher im Wesentlichen
senkrecht zum ersten (14) und zweiten Querträger (15) angeordnet ist und den ersten Querträger (14) mit dem zweiten Querträger (15) verbindet,-
eine erste seitliche Ausnehmung (17) auf der einen Längsseite des Schalungsrahmens (12) und- eine zweite seitliche Ausnehmung (18) auf der
anderen Längsseite des Schalungsrahmens (12).
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